
Vragen Beter voor Rijswijk

Onlangs vertelde vogelkenner en wethouder Lughthart dat het onwaarschijnlijk is dat de slechtvalk 
zou terugkeren op het nest van de stadhuistoren. Een en ander zou verband houden met de hoge 
leeftijd van deze uitheemse roofvogels.

Vorig jaar zijn vanwege de aanwezigheid van deze roofvogels de werkzaamheden met betrekking tot 
het renoveren van het oude stadhuis stilgelegd. Dat heeft de Rijswijkers een vermogen gekost.

Inmiddels zijn deze uitheemse roofvogels weer terug op de oude locatie en hebben daar inmiddels 
meerdere eieren gelegd.

In tegenstelling tot de eieren van overlast gevende ganzen mogen deze blijkbaar niet worden 
vernietigd. 

De bouwwerkzaamheden aan het oude stadhuis zijn gaande. Er dienen ook aan de kant van de toren 
nog vele werkzaamheden uitgevoerd, zoals het plaatsen van nieuwe ramen en  aanbrengen van de 
glazen overkapping.

Beter voor Rijswijk vraagt:

Worden de werkzaamheden aan het stadhuis weer belemmerd?

Indien ja. hoeveel vertraging gaat dit opleveren?

Wat zijn de financiële gevolgen?

Ger Kruger
fractievoorzitter Beter voor Rijswijk.


